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BEAUTIFUL TOWNHOUSE 2 BEDROOM IN PYRGOS TOURIST AREA

ID: 76636

Building Year: 2007

Area mp²: 86

Bathrooms: 1

Bedrooms: 2

Garage: 1

Price in euro: 250000

Type: Таунхауз
Location: Лимассол - Пиргос
Stage: Завершено

Features:
Кондиционирование воздуха, Балкон, Барбекю, Постельные принадлежности, Кабельное ТВ,
Cheated floor, Очистка после выхода, Кофейник, Коммунальный бассейн, детская кроватка,
Electricity, Поклонник, Холодильник, Меблирована, Garage, Сад, гриль, Обогрев, Вид на горы,
Кухня открытого плана, Собственный бассейн, Спутниковое телевидение, Вид на море,
Сигнализация, Отдельная кухня, Солнечные батареи, Накопительные нагреватели, Веранда,
Water, Wi-Fi,

Description

This beautiful townhouse located is a part of a complex Limassol star, which has common swimming
pool and tennis court, available for all residents of a complex.

There are 2 good size bedrooms, one bathroom, one storage, backyard, veranda in front of a house
and covered garage.

The kitchen is fully equipped and there are dining area. The location of a townhouse is excellent,
there are few minutes to be on a beach area. There is a bus stop nearby and there is a supermarket
in a few minutes walk. Also there is easy access to the highway.

Map

https://realestatecyprus.ru/ru/property-type/townhouse/
https://realestatecyprus.ru/ru/property-location/limassol/
https://realestatecyprus.ru/ru/property-location/pyrgos/
https://realestatecyprus.ru/ru/Building%20Stage/completed/

